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ZÁPIS 
z 5. zasedání zastupitelstva města v Moravském Krumlově, konaného dne 07. 07. 2015 

na zámku v Moravském Krumlově, začátek zasedání v 16:00 hod. 
 
Přítomno: 20 
Omluveni:  1 – PharmDr. Marie Strieglerová 

Přišli později: 0 

Zapisovatelé: Ing. Bc. Lucie Vyžrálková, Ing. Jana Florianová  
 
Ověřovatelé zápisu: Ing. František Šlapanský, Ing. Helena Kocábová  
Návrhová komise: Ing. Milan Jelínek, Mgr. Petr Lang, Ing. Vladimír Lang, MUDr. Hana Kuče-
rová   
  
1. ZAHÁJENÍ, SCHVÁLENÍ PROGRAMU, STANOVENÍ ZAPISOVATELE, VOLBA OVĚŘO-

VATELŮ ZÁPISU A VOLBA NÁVRHOVÉ KOMISE, PLNĚNÍ USNESENÍ   
 
5. zasedání ZM zahájil pan starosta v 16.04 hod. Přivítal přítomné členy ZM a konstatoval, že je pří-
tomno 20 zastupitelů města. Zkonstatoval, že je Zastupitelstvo města usnášeníschopné, pro přijetí 
usnesení je potřeba 11 hlasů. Program a materiály k dnešnímu jednání jste obdrželi roznáškou domů, 
emailovou poštou, popř. zde na místě. Z dnešního jednání se omluvila PharmDr. Marie Strieglerová.  
 
Starosta – program je doplněn o dodatečné materiály. K programu dnešního zastupitelstva sděluji ná-
sledující informaci.  
 
Zařazení bodu do programu zasedání ZM – nabídka paní majitelky hotelu – předkládá Mgr. Tomáš 
Třetina, starosta města 
Starosta - O zařazení do programu požádala paní majitelka, která nám zaslala nabídku na nemovitost 
– hotel. A z důvodu, že takto důležitý materiál nebyl předjednán v RM, ve FV a KV, tak žádám, navr-
huji neschválení tohoto bodu do dnešního zasedání ZM. Nyní se Vás táži, má-li někdo jiné doplnění 
programu dnešního zastupitelstva? Nevidím připomínek. Čili, nejprve nechám hlasovat o individuál-
ním nezařazení materiálu majitelky hotelu do programu dnešního ZM, pak o samotném průběhu zase-
dání.  
 
Návrh na usnesení: 
ZM neschvaluje zařazení bodu – nabídka majitelky hotelu ze dne 01. 07. 2015 - do programu 
zasedání 5. ZM. 
 
Hlasování: odsouhlaseno 

Pro: 20 – DOBEŠOVÁ Lenka, Ing., JELÍNEK Milan, Ing., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCÁBO-
VÁ Helena, Ing., KOČÍ Irena, KOŠÍČEK Jan, Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., KUČEROVÁ 
Hana, MUDr., LANG Petr, Mgr., LANG Vladimír, Ing., MAKOVICKÝ Tomáš, OLIWINSKÁ 
Michaela, Mgr., PROCHÁZKA Martin, Ing., PROCHÁZKA Pavel, Ing., MSc., ŠIROKÝ Karel, 
Bc., ŠLAPANSKÝ František, Ing., ŠTOLPOVÁ Marie, TŘETINA Tomáš, Mgr., ZIEGLER Boři-
voj, Mgr., ZPĚVÁK Josef 

Proti: 0, Zdrželi se: 0  
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Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo města schvaluje program dnešního jednání v upraveném znění, a aby rozprava 
probíhala ke každému bodu zvlášť. 
 
Hlasování: odsouhlaseno 

Pro: 20 – DOBEŠOVÁ Lenka, Ing., JELÍNEK Milan, Ing., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCÁBO-
VÁ Helena, Ing., KOČÍ Irena, KOŠÍČEK Jan, Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., KUČEROVÁ 
Hana, MUDr., LANG Petr, Mgr., LANG Vladimír, Ing., MAKOVICKÝ Tomáš, OLIWINSKÁ 
Michaela, Mgr., PROCHÁZKA Martin, Ing., PROCHÁZKA Pavel, Ing., MSc., ŠIROKÝ Karel, 
Bc., ŠLAPANSKÝ František, Ing., ŠTOLPOVÁ Marie, TŘETINA Tomáš, Mgr., ZIEGLER Boři-
voj, Mgr., ZPĚVÁK Josef 

Proti: 0   

      Zdrželi se: 0  
 
Byli navrženi tito ověřovatelé zápisu: Ing. František Šlapanský, Ing. Helena Kocábová 
 
Hlasování: odsouhlaseno 

Pro: 20 – DOBEŠOVÁ Lenka, Ing., JELÍNEK Milan, Ing., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCÁBO-
VÁ Helena, Ing., KOČÍ Irena, KOŠÍČEK Jan, Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., KUČEROVÁ 
Hana, MUDr., LANG Petr, Mgr., LANG Vladimír, Ing., MAKOVICKÝ Tomáš, OLIWINSKÁ 
Michaela, Mgr., PROCHÁZKA Martin, Ing., PROCHÁZKA Pavel, Ing., MSc., ŠIROKÝ Karel, 
Bc., ŠLAPANSKÝ František, Ing., ŠTOLPOVÁ Marie, TŘETINA Tomáš, Mgr., ZIEGLER Boři-
voj, Mgr., ZPĚVÁK Josef 

Proti: 0   

      Zdrželi se: 0  
 
Byla navržena návrhová komise ve složení: Ing. Milan Jelínek, Mgr. Petr Lang, Ing. Vladimír 
Lang, MUDr. Hana Kučerová 
 
Hlasování: odsouhlaseno 

Pro: 20 – DOBEŠOVÁ Lenka, Ing., JELÍNEK Milan, Ing., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCÁBO-
VÁ Helena, Ing., KOČÍ Irena, KOŠÍČEK Jan, Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., KUČEROVÁ 
Hana, MUDr., LANG Petr, Mgr., LANG Vladimír, Ing., MAKOVICKÝ Tomáš, OLIWINSKÁ 
Michaela, Mgr., PROCHÁZKA Martin, Ing., PROCHÁZKA Pavel, Ing., MSc., ŠIROKÝ Karel, 
Bc., ŠLAPANSKÝ František, Ing., ŠTOLPOVÁ Marie, TŘETINA Tomáš, Mgr., ZIEGLER Boři-
voj, Mgr., ZPĚVÁK Josef 
Proti: 0   

      Zdrželi se: 0  
 
 
Starosta - Zápis z minulého jednání zastupitelstva města byl řádně ověřen. Nebyly k němu vzneseny 
žádné připomínky a je připraven k nahlédnutí, následně bude uložen do archivu. Nyní k vlastnímu jed-
nání. 
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2. Interpelace 
Starosta – kdo se hlásí do interpelací? Nevidím žádnou přihlášku, končím tedy bod č. 2 Interpelace. 
 
 
3. Kontrola úkolů Rady a Zastupitelstva města Moravský Krumlov – předkládá Mgr. Tomáš Tře-

tina, starosta města 
 
Starosta – V příloze Vám byl předložen materiál pro kontrolu úkolů uložených RM a ZM.  
 
Návrh na usnesení: 
Zastupitelstvo města bere na vědomí předložený materiál pro kontrolu úkolů RM a ZM města 
Moravský Krumlov. 
 
 
4. Zpráva o činnosti Rady města Moravský Krumlov – předkládá Mgr. Tomáš Třetina, starosta 

města 
 
Starosta – v materiálu jsou vám předložena usnesení z 11, 12 a 13 schůze Rady města. Opět nevidím 
přihlášku do rozpravy. Čtu tedy návrh usnesení.  
  
Návrh usnesení:  
Zastupitelstvo města bere na vědomí Zprávu o činnosti Rady města Moravský Krumlov. 
 
 
5. Odkup zámku v Moravském Krumlově - předkládá Mgr. Tomáš Třetina, starosta města  
 
Starosta – V předložených přílohách byly předloženy členům ZM podklady pro rozhodnutí ve věci 
koupě Zámku v Moravském Krumlově. První návrh usnesení reaguje na nabídku současného vlastníka 
o ceně za předmětný soubor nemovitostí, s tím, že je možným kupcem, tedy městem Moravský 
Krumlov, akceptována navržená cena, zdůrazňuji, jako cena maximální a nepřekročitelná. Druhý 
návrh usnesení řeší další postup ve věci vlastní realizace koupě, a to zejména pověření starosty města 
k jednání, jehož výsledkem bude oboustranně odsouhlasená kupní smlouva na předmětný soubor ne-
movitostí.  
 
V kupní smlouvě, která bude po vyřešení oboustranných připomínek předložena ZM ke schválení, 
budou řešeny zejména tyto základní otázky: 

- způsob platby za nemovitosti – zde poprosím následně Finanční výbor, aby se v této záležitosti 
sešel a probral možnosti, které tu jsou (výše a počet splátek, apod.), 

- vyřešení – započtení ceny za „neobydlenou část nájemného“ dle současné platné nájemní 
smlouvy – což činí nyní asi 1 800 000,- Kč 

- vyřešení způsobu plateb a výše poplatků dle daňových zákonů. Zároveň ve smlouvě bude řeše-
no zástavní právo, které vzniklo na zámku a stanovisko ředitele Incheby Expo Praha. Zástavní 
právo bude uvolněno, což opět bude ve smlouvě.  

 
V materiálu upozorňuji na dvě věci a to především na využití zámku, kde je navrženo několik možnos-
tí, přičemž se vyloženě nabízí využití pro výstavní prostory. Co asi nás zde nejvíce zajímá je finanční 
provoz a finanční náklady.  
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Předpokládáme, že provoz se bude hradit v kombinované formě, provoz bude zajišťovat MěKS a měs-
to pak propagaci. Kofinancování bude probíhat pomocí sponzorských příspěvků a zapojením generál-
ního partnera, pronájmem prostor a potenciální podporou státu a JmK. Smyslem celého záměru  
je uchování tohoto jedinečného objektu spojeného s historií Moravského Krumlova pro další generace. 
O využití zámku je samozřejmě potřeba diskutovat. Budeme se snažit hledat partnery. Vize zámku  
je záležitostí minimálně na dvě desetiletí, možná i delší časové období. Domnívám se, že postupné 
oživování zámeckého parku je také jednou možností využití a nabídky našeho města. Zámek jako spo-
lečenské centrum může přilákat pozornost potenciálních investorů a tímto způsobem zvýší…sníží ne-
zaměstnanost, pracovní nabídky. Nastíněnou vizí budoucnosti, kterou zastupitelé dostali a která byla 
zároveň zveřejněna, je přijmout odpovědnost za osud zámku, osud celého města. S velkým potěšením 
vítám na zasedání ZM Mgr. Matouškovou, náměstkyni ministra kultury. Děkuji, že vážila cestu do 
Moravského Krumlova a tímto ji prosím o doplnění mého úvodního slova. Mgr. Matoušková (16.13 
hod.) - vážený pane starosto, vážené členky ZM, vážení členové ZM, vážení občané, chci nejprve po-
děkovat panu starostovi za to, že mohu být přítomna zasedání ZM, které řeší pro město Moravský 
Krumlov jistě jednu z nejzásadnějších otázek za poslední období. Moje přítomnost zde není zcela ná-
hodná. Vy dobře víte, že Ministerstvo kultury (MK) 03. 08. 2012 spolu s fy. Inchebou, s JmK a měs-
tem Mor. Krumlovu uzavřelo memorandum, které zavazuje také MK k tomu, že bude nápomocno při 
realizaci obnovy zámku v Mor. Krumlově, a že bude nápomocno při hledání nového systému živo-
ta…nebo nového chodu této významné moravské kulturní památky. MK je opravdu připraveno napo-
moci městu, protože město na sebe přijme závazek stát se vlastníkem této významné kulturní památky. 
MK již dlouhodobě podporuje tento zámek, tento památkový objekt v rámci mechanismu, které k tomu 
má. Tzn., MK v rámci programu záchrany kulturního dědictví poskytovalo několikrát přehled. 
Z programu přispělo celkem za poslední období let 2012 – 2015 z programu záchrany kulturního dě-
dictví 3 250 000,- Kč na akce obnovy, které jsou zde jasně viditelné a které slouží k rekultivaci této 
kulturní památky. MK pomáhá městu Mor. Krumlov o péči o památkový fond, nejen v rámci progra-
mu záchrany architektonického dědictví (sice ty peníze nešly městu jako takové, ale vlastníkům kul-
turní památky, v rámci programu regenerace městských památkových rezervací a zón). Město je stejně 
tak příjemcem finanční podpory v rámci programu – podpory památek obcím s rozšířenou působností. 
Stane-li se město Mor. Krumlov vlastníkem významné kulturní památky, MK může přislíbit, že bude 
dále nápomocno při obnově této významné kulturní památky, protože tato památka je do „záchrany“ 
zařazena. Samozřejmě, že míra této podpory je závislá na příspěvku státu, který věnuje podpoře kul-
turních památek, respektive je závislá na tom, kolik MK má finančních prostředků ve svých památko-
vých programech. Ta trajektorie vývoje finančního vybavení památkových programů je velmi rozma-
nitá. Od dob velmi bohatých (rok 2008) jsme klesli na méně příznivé částky. V letošním roce mluvíme 
o částce stejné jako v roce loňském, čili 510 000 000,- Kč. V letošním roce se podařilo MK získat na-
výšení o 100 000 000,- Kč. V tuto chvíli lze navýšit finanční příspěvek na rok 2015 pro zámek Morav-
ský Krumlov o částku 600 000,- Kč. Pro vás, kteří uvažujete o budoucnosti zámku v Moravském 
Krumlově, je samozřejmě důležitá otázka, budoucího vývoje, možnosti pomoci státu. V programovém 
prohlášení vlády se mluví o rozpočtu MK… o procentech podílu státního rozpočtu. A musím říci,  
že MK činí kroky, aby skutečně mělo více. Podporují nás takové subjekty, kterými jsou Historické 
sdružení sídel a celá řada ostatních subjektů. Jde o programy MK, o otázku financování památek 
v České republice. Velkému zájmu se také těší na půdě výboru regionálního rozvoje, senátu ČR  
a Poslanecké sněmovny. Tolik tedy k finanční možnosti pomoci státu při obnově této významné kul-
turní památky v rámci klasických mechanismů. Pan starosta tady zmínil fakt, že startuje období, kdy  
se otevírá nové programovací období pomoci z Evropských fondů.  
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Víte, že byl schválen IROP a tento regionální integrovaný operační program v sobě obsahuje také dvě 
témata, která umožňují nebo dávají šanci zámku v Mor. Krumlov ucházet se o poměrně zásadní fi-
nanční podporu v rámci interakce tohoto mechanismu. V rámci IROPu je tematická osa, která umožňu-
je podporovat také kulturní dědictví. Přesto kulturní památky specifického zaměření jsou předmětem 
podpory. Možná tušíte, že v tomto plánovacím období budou opravovány jenom památky UNESCO, 
památky, které jsou na indikativním seznamu UNESCO České republiky, národní kulturní památky  
a památky, které byly v roce 2014 na tzn. indikativním seznamu kulturních památek České republiky. 
Město Moravský Krumlov má velké štěstí, protože na tomto seznamu na štěstí je. Těm, kteří by to 
chtěli vidět černé na bílém, tak to držím v ruce. Takže pro město se zde otevírá opravdu unikátní příle-
žitost dosáhnout na takové finanční prostředky, které by zámku mohly velmi podstatným způsobem 
pomoci. MK není subjektem, který administruje operační programy, tím je Ministerstvo pro místní 
rozvoj. Nicméně MK je připraveno dostát závazku, který dalo v rámci memoranda a který má napo-
moci městu Moravský Krumlov při rozhodnutí jít touto závažnou, nelehkou cestou. Na cestě, která 
předpokládá, že bude úspěšná, tak jsme samozřejmě připraveni maximálně pomoci, v oblasti, která  
se nás bezprostředně týká – příprava, součinnost s NPÚ, atd.. Takže tolik asi k té pomoci státu. MK 
garantuje městu Moravský Krumlov, pakliže se rozhodne ke koupi tohoto památkového objektu, býti 
nápomocno také při hledání konkrétního využití, způsob využití bude kulturní. My jsme se setkali již 
zde na zámku s drobnou pomocí naší instituce (Moravská galerie v Brně), která je připravena také po-
moci městu Moravský Krumlov v případě, pokud bude zájem. Galerie v Brně je schopna pomoci pří-
mo či pomocí metodického centra, které se věnuje hledání cest moderní prezentace výtvarného umění. 
My v rámci muzejní sítě státních muzeí a galerií, máme metodických center více. Nabízí se daleko 
širší pomoc, pakliže se město Moravský Krumlov rozhodne využít tyto prostory jako…což je již tra-
diční využití tohoto památkového objektu. Samozřejmě odbornou pomoc je připravena poskytnout 
městu Moravský Krumlov také jak územní odborné pracoviště NPÚ, tak generální ředitelství NPÚ  
a Ministerstvo kultury jako takové. Tolik tedy pane starosto moje stručné vyjádření. Děkuji. (16.22 
hod.). Starosta – děkuji paní náměstkyni a zahajuji rozpravu. Mgr. Lang – vážený pane starosto, vá-
žené kolegyně, vážení kolegové, vážení hosté. Rád bych tady promluvil, ne svým jménem, ale za míst-
ní sdružení ODS. Nerad bych působil jako nějaký kazitel koupě zámku, což říkám, že ODS dlouhodo-
bě podporuje, aby se zámek dostal do rukou města, ale občas mi to přijde trošku rychlé…tyto jednání. 
Abych tak nějak začal, proč to tak je. Zámek je velice drahá záležitost. Když jej nyní koupíme, mohl 
by s tím být velký problém. Jde o finanční zátěž na mnoho let. My podporujeme koupi zámku, ale In-
cheba na nás tlačí. Navrhuji, aby tento bod byl odložen. Je to možná špatná myšlenka, ale je potřeba  
se k tomu postavit … takovým nějakým způsobem, aby to dobře dopadlo. Město může být zatíženo 
velice moc touto koupí a můžeme se dostat do velkých problémů. Žádám, aby tento bod byl odložen. 
Věřím, že se firma k tomu postaví čelem, myslím si, že je partnerem, kterému můžeme věřit. Měsíc 
nebo dva navíc by již nerozhodly o něčem tak závažném. Chtěl bych, abychom udělali další pracovní 
ZM, ve kterém by všichni zastupitelé mohli zámek projít. Byl by přizván statik, nějaký odborník, který 
zhodnotí stav zámku. Abychom se nedostali do situace, kdy dva roky či za rok zjistíme, že nám tady 
padá zámecká věž a něco podobného a budeme se divit, kolik nás to bude stát. Říkám, ODS je proto, 
aby se zámek vrátil do rukou, ale netlačme na pilu. Buďme v tomto uvážliví. Nechme to posoudit od-
borníky. Existuje přece nějaká studie, kde…já ji tedy bohužel nemám, ke mně se nedostala, nevím, 
jestli jí ostatní kolegové mají, ale byl bych opravdu obezřetný a nepouštěl bych se tak riskantně  
do nějakého vážného kroku. Nevím, zda tato slova padnou na úrodnou půdu, možná ne, ale navrhoval 
bych, aby opravdu bylo uspořádáno pracovní ZM, pravděpodobně po prázdninách, protože se o prázd-
ninách těžko sejdeme. Na tom ZM bychom opravdu prošli celý zámek, co nejpodrobněji. Vyjádřil by 
se k tomu nějaký odborník, a pak se můžeme kvalifikovaně rozhodnout, jestli zámek koupit nebo ne. 
Zda to pro nás nebude příliš velká finanční zátěž.  
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Chtěl bych, aby město mělo zámek ve svých rukách, protože pokud jej nebude spravovat město, těžko 
kdo jiný se o něj dobře postará. Ale nebuďme zbrklí, buďme uvážliví. Posečkejme s tímto ještě.  
To je asi vše, děkuji za pozornost. Ing. Procházka, MSc. – dobrý den. Já bych chtěl právě jen říct,  
že se slíbilo, že bude referendum. Všichni z nás říkali, že bude. Protože najednou chce Incheba prodat, 
to neznamená, že musíme za každou cenu hned po tom skočit. To je asi celý. To, že nám to jednou 
zůstane je jasný, ale nemusíme hned dneska. Místostarosta – dobré odpoledne. Zaznělo tady již něko-
lik názorů, a přestože to bude pro město znamenat mnohé výdaje spojené se samotnou koupí, ale i při 
následné obnově, jsem přesvědčen, že po desetiletích, kdy zámek nenašel v soukromých rukách své 
naplnění, bude město tím, kdo toho bude postupně schopno zámek opravovat. Takže za mě a za celý 
náš zastupitelský klub, pro koupi zámku ano. Mgr. Košíček – já bych se také rád vyjádřil. Pane Lan-
gu, víte, že jsme měli pracovní zasedání. Jsem si naprosto jistý, že můžeme mít dalších deset zasedání 
a stejně se neposuneme o kousek dál. Máte naprostou pravdu, že finanční zátěž to pro město bude  
a ke stejnému závěru jistě dospějí odborníci, které si tam pozveme. To je neoddiskutovatelný fakt. 
Přesto jsem si naprosto jistý, že jediný kdo může být schopen cokoliv s krumlovským zámkem, který 
tu několik staletí stojí, je město Moravský Krumlov. Víte sám velmi dobře, že čas hraje ne v náš pro-
spěch, ale v náš neprospěch a možná se vlastníkům zámku již před několika lety se některé finanční 
prostředky podařilo do toho zámku nasměrovat. To je také neoddiskutovatelný fakt. Opravdu nevidím 
důvod, proč bychom se měli měsíc, dva…tři, čtyři setkávat. Zámek bude stát spoustu stovek milionů 
tak, aby byl v nějakém ucházejícím stavu, a nebude stát ani o korunu míň. Jsem si naprosto jistý,  
že je naší povinností i nastupující generaci, která bude přicházet po nás…nejde o rok, dva, pět, de-
set…myslím, že zámek bude stát roky a další generace pořád a pořád peníze a jsem si za sebe, za nás 
dva, naprosto jistý, že by se mělo město postavit čelem ke koupi zámku. Mgr. Ziegler – dobrý den, 
zkusím mluvit bez mikrofonu, protože jsem vůbec nerozuměl tomu, co říkali moji předřečníci, nevím, 
jak publikum? V každém případě prosím vás, musím říct jednu věc. Jsem velmi pyšný a hrdý na to, že 
jsem členem zastupitelstva v době, kdy se projednává koupení zámku městem Moravský Krumlov.  
Za moravskokrumlovské ANO ano! Chceme odkoupit zámek, chceme ho. Protože to byl vždy 
krumlovský zámek, i když to vlastnila Incheba, i když to vlastnila soukromá společnost, i když patřil 
státu. A neudělejme tu stejnou chybu, jako udělalo…udělali naši předchůdci, kteří v době před x lety 
mohli zámek získat prakticky zadarmo a stále patřil nějakým jiným…buď soukromým osobám, fir-
mám a podobně. Za nás ano. Bc. Široký – asi také budu mluvit bez mikrofonu. Já si myslím, že zda 
zámek koupit ano či ne, tak tam se asi v podstatě všichni shodujeme, že ho koupit…ale tady to není  
o tom…je to o tom, kdy ho koupit. Protože já opravdu dnes nevím, jaké fixní náklady jsou spojené 
s provozem zámku, ročním. Já nevím, jaká je odhadovaná cena. Já to tuším, ale nikde jsem to ještě 
nezaslechl (na kompletní rekonstrukci zámku). Já samozřejmě chápu, že oprava bude trvat desítky let, 
tak jak řekl tady kolega. Nicméně koupí zámku…ta cena 15 000 000,- Kč není zásadní. Zásadní  
je cena za ty opravy. A jestliže my dnes stojíme před rozhodnutím, jestli na sebe uvázat tuhletu obrov-
skou investici, která prostě bude v řádech, odhaduji někde kolem ¾ miliardy až miliardy korun, tak  
si musíme uvědomit, jakým způsobem to zatíží rozpočet města a kolik ročně je schopno město uvolnit 
do rekonstrukcí a do údržby zámku peněz. Nechci říct, aby to položilo město…ono to město asi nepo-
loží, ale v okamžiku, kdy tu nastanou zásadní problémy, jakože kdyby tímto prošel statik, tak jich na-
jde poměrně hodně, což jsou problémy, které se musí řešit hned, tak jakým způsobem to omezí provoz 
města v rámci investičních akcí? Souhlasím s koupí zámku, ale chtěl bych k tomu znát ještě nějaká 
čísla a zámysl toho, co s tím dál a to si myslím, že společnost Incheba nebude mít problém posečkat 
s rozhodnutím Rady města ještě nějaký čas. Děkuji. Starosta – také děkuji za názor. Mám potřebu  
se pouze vyjádřit k návrhu referenda, o kterém byla řeč.  
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Jeho provedení bylo v úvodním programu s tím, že na minulém ZM jsme se o tom bavili a ze dvou 
důvodů jsme nepřistoupili k vyhlášení referenda – nabídka Incheby je omezena do 31. 07. 2015, to by 
se nestihlo, samozřejmě lze o tom diskutovat – druhá věc je, že většinovým hlasem zastupitelé sdělili, 
že není třeba vyhlašovat referendum, že každý ze zastupitelů máme svůj okruh voličů, se kterým  
se bavíme, čili tolik asi k tomuto. Mgr. Lang navrhl usnesení nebo nenavrhl? Protože jsem nezazna-
menal… Mgr. Lang – nenavrhl, ale i vzhledem k tomu, co zde zaznělo, tak asi bude zbytečné. Staros-
ta – takže nedáváte návrh usnesení? Dobře, děkuji. Čili, nikdo se do rozpravy již nepřihlásil. Ano, 
promiňte, omlouvám se. Ing. Šlapanský – chtěl bych spíš technickou poznámku. Myslím, že v této 
záležitosti by měli dostat slovo i občané, kteří přišli na dnešní jednání. Jinak za naši volební stranu 
za KSČM sděluji, že u zámku zastáváme veskrze pozitivní vztah. Samozřejmě ty argumenty tady 
všechny jsou. Jsou a stojí za zvážení. Nicméně se osobně domnívám, že nějakým posunutím rozhodnu-
tí do budoucna již celkem nic nezískáme. Na té věci se již nic nezmění. Já osobně jsem pro koupi. Sta-
rosta – děkuji, já jsem právě nezaznamenal z řad občanů žádost o přihlášení se do rozpravy. Ani teď  
ji nevidím. A, pan profesor, tak prosím. Pan profesor – bohužel jsem neslyšel přesný začátek, proto 
tedy asi takto. Jsem tu zřejmě nejstarší, tak vám připomenu starou zásadu „dvakrát měř a jednou řež“. 
Tzn. že skutečně je třeba si věci rozmyslet. Jestliže dává Incheba k 31. 07. lhůtu…tuším, že se říkalo  
o nějakých 15 000 000,- Kč, že jej máme koupit za 15 000 000,- Kč…výborně a Incheba má dalšího 
kupce? No já bych se hrozně divil, kdyby tohle někdo koupil. Musíme přemýšlet o těch penězích, že. 
Soukromý investor investuje, aby z toho získal další peníze. Veřejný investor samozřejmě investuje  
do věcí, které nezaplatí pronájem…městská knihovna, koupaliště, veřejné záchody a tak dále. Samo-
zřejmě, zámek je v tomhle srovnání dost větší investicí a musí se také počítat s budoucnem. Prosím 
vás…propaganda je pro masy, pro inteligentní lidi musí být vědecké poučení. Tzn., jak se říká, všech-
ny záruky…všechny záruky musí být písemně, ne nějaké platonické sliby, že támhle ti pomůžou, 
támhle ti pomůžou a podobně. Takže, dámy a pánové, je třeba tohle brát na zřetel. A protože jde o běh 
na dlouhou trať, tak ze své životní praxe, která nastala před sedmi, osmi lety, vám připomenu jednu 
věc. Příklad – mělo se zateplovat, přiběhli dealeři a do týdne se musíte rozmyslet nebo vám stát nedá 
dotace. Což samozřejmě bylo v zájmu té banky, která toho dealera poslala a stavebních firem. Taky 
tady musíme sledovat znovu určité zájmy, které tady jsou…Incheba určitě něco investovala a spousta 
taky dostala. Tak před…řekněte sami kolika lety…se média jasně vyjadřovala, že Incheba dostala 
60 000 000,- Kč z EU fondů a 15 000 000,- Kč z Ministerstva pro místní rozvoj. Takže ty peníze tady 
někde musí být. Něco také dostala od města Moravský Krumlov za jednotlivé nájmy, opravy a podob-
ně. Takže tady už nějaké investice padly. My na to musíme jít trošku jako…ne, jako malé děti…jako 
támhle ti ekonomičtí analfabeti ze Sídliště, kteří si to honem, honem odhlasovali…většina z nich, ne 
všichni samozřejmě…a dneska vidíte, že to všechno mohlo být úplně jinak. Takže ono, kdybychom 
nějaký čas počkali, tak Incheba možná půjde s těmi penězi dolů. To je snad celkem logické. Souvislos-
ti neznám, na začátku jednání jsem tu nebyl. Co se týká různých těch příslibů. Dámy a pánové, jestli  
to někdo z vás nepoznal, tak jsme ve válce. Ano, jsme ve válce, která samozřejmě není vyhlášena, ale 
jejichž finanční nároky stále budou stoupat. Oni už stoupají, že. Politiku nebo Evropskou unii… Sta-
rosta – pane profesore, každý výstup je časově omezen dle Jednacího řádu. Pan profesor – dobře,  
to respektuji. Mám tedy ještě čas? Starosta – už…čas byl tři minuty, mluvíte pět minut. Já si dovo-
lím… Pan profesor – já se omlouvám, nevěděl jsem tuto… Starosta – tímto děkuji panu profesoru. 
Dále se z řad občanů do rozpravy nepřihlásil. Končím tedy rozpravu. Vzhledem k tomu, že Mgr. Lang 
nenavrhl usnesení, konstatuji, že budeme hlasovat o usneseních navržených.  
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Návrh usnesení: 
ZM schvaluje odkoupení Zámku Moravský Krumlov a souvisejících nemovitostí (pozemků) 
z vlastnictví INCHEBA PRAHA s.r.o., se sídlem Praha 7, Areál Výstaviště č. p. 67, 170 90, IČ: 
48025780, do vlastnictví města Moravský Krumlov za nabídkovou cenu 15.000.000,- Kč. 

 
Hlasování: odsouhlaseno 

Pro: 17 – DOBEŠOVÁ Lenka, Ing., JELÍNEK Milan, Ing., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCÁBO-
VÁ Helena, Ing., KOČÍ Irena, KOŠÍČEK Jan, Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., KUČEROVÁ 
Hana, MUDr., LANG Vladimír, Ing., MAKOVICKÝ Tomáš, OLIWINSKÁ Michaela, Mgr., 
PROCHÁZKA Martin, Ing., ŠLAPANSKÝ František, Ing., ŠTOLPOVÁ Marie, TŘETINA To-
máš, Mgr., ZIEGLER Bořivoj, Mgr., ZPĚVÁK Josef 

Proti: 1 - PROCHÁZKA Pavel, Ing., MSc. 

      Zdrželi se: 2 - ŠIROKÝ Karel, Bc., LANG Petr, Mgr. 
 
ZM pověřuje starostu města dalším jednáním ve věci kupní smlouvy k převodu Zámku Morav-
ský Krumlov a souvisejících nemovitostí (pozemků) z vlastnictví INCHEBA PRAHA s.r.o. do 
vlastnictví města Moravský Krumlov. 
 
Hlasování: odsouhlaseno 

Pro: 17 – DOBEŠOVÁ Lenka, Ing., JELÍNEK Milan, Ing., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCÁBO-
VÁ Helena, Ing., KOČÍ Irena, KOŠÍČEK Jan, Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., KUČEROVÁ 
Hana, MUDr., LANG Vladimír, Ing., MAKOVICKÝ Tomáš, OLIWINSKÁ Michaela, Mgr., 
PROCHÁZKA Martin, Ing., ŠLAPANSKÝ František, Ing., ŠTOLPOVÁ Marie, TŘETINA To-
máš, Mgr., ZIEGLER Bořivoj, Mgr., ZPĚVÁK Josef 

Proti: 1 - PROCHÁZKA Pavel, Ing., MSc. 

      Zdrželi se: 2 - ŠIROKÝ Karel, Bc., LANG Petr, Mgr. 
 
 
6. Zápis z jednání Finančního výboru ze dne 29. 06. 2015 – předkládá Mgr. Jan Košíček, před-

seda Finančního výboru  
 
Mgr. Košíček – FV se sešel na svém pravidelném jednání. Programem jednání bylo: 

1. rozpočtová opatření č. 9-11/2015 
2. rozpočtový výhled na období 2016-2017 
3. inkaso sdílených daní za období 1-5/2015 
4. informace o investičních akcích města 

 
Ad 1) rozpočtová opatření č. 9-11/2015 

- členům FV byla okomentována jednotlivá rozpočtová opatření 
- připomínka v souvislosti s výstavní činností města – součástí materiálu do ZM bude i změna 

závazného ukazatele pro MěKS   
- rozpočtová opatření č. 9-11/2015 byla vzata na vědomí 
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Ad 2) rozpočtový výhled na období 2016-2017 
-  byly okomentovány základní informace k předkládanému dokumentu 
-  připomínky ke kapitálovým příjmům – je třeba zrychlit tlak na inkaso těchto příjmů 
-  připomínky ke kapitálovým výdajům – v souvislosti s uvažovaným nákupem zámku zvážit 

formu platby za tuto nemovitost v návaznosti na další „drobné“ investiční výdaje města  
- v souvislosti s prodejem majetku města řešit úvěrové zatížení při povolování splátek  
 
doporučení finančního výboru: 
FV doporučuje zastupitelstvu města schválit rozpočtový výhled na období 2016-2017 
v předloženém znění  
 

Ad 3) inkaso sdílených daní za období 1-5/2015 
-  byl vznesen požadavek na jinou formu předkládání této informace a to plnění po jednotlivých 

měsících, nikoliv kumulativně  
 

doporučení finančního výboru: 
FV doporučuje řešit případný výpadek v příjmech při projednání výsledků za období leden  
až červen 2015, poté navrhne možnosti řešení  

 
Ad 4) informace o investičních akcích města 
-  informaci podal Mgr. Juránek 
-  aktuálně probíhají: sběrný dvůr, sokolovna, vodovod Rokotná, kanalizace Polánka, Rokytná 
-  začátkem července se začnou práce na kanalizaci ul. B. Němcové, ul. Durdická, kpt. Jaroše, ul. 

Bří Čapků, ul. Blahoslavova, následovat bude oprava komunikací  
-  členům FV byl předložen investiční záměr na rekonstrukci hřbitova ve městě 
-  požadavek na řešení rozšíření hřbitova v Rakšicích (zajištění záměru na toto rozšíření), poža-

davek na řešení výkupu okolních pozemků 
-  návrh na vytvoření poradního orgánu obce, který by projednával investiční akce města (mini-

malizace případných chyb, omylů, zajištění širšího názorového spektra k dané problematice – 
viz např. výstavba RD – samostatné domy, řadové domy, bytové domy….) 

 
doporučení finančního výboru: 
FV doporučuje zajistit projektovou dokumentaci na rekonstrukci hřbitova ve městě a současně vysou-
těžit dodavatele stavby; vlastní realizaci navázat na plnění inkasa sdílených daní. 
FV doporučuje zajistit indikativní nabídky od bank na nákup zámku – varianta jednorázová platba  
a splátkování do roku 2022. 
 
Návrh usnesení:  
Zastupitelstvo města bere na vědomí Zápis z jednání Finančního výboru konaného dne  
29. 06. 2015.  
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7. Rozpočtová opatření č. 9 – 11/2015 - předkládá Mgr. Tomáš Třetina, starosta města  
 

Starosta – čte materiál.  
Rekapitulace rozpočtového opatření č. 9/2015: 
- přesuny ve výdajové části rozpočtu 
 
Rekapitulace rozpočtového opatření č. 10/2015: 
- příjmová část rozpočtu   + 1 356,3 tis. Kč 
- výdajová část rozpočtu   + 1 356,3 tis. Kč 
 
Rekapitulace rozpočtového opatření č. 11/2015: 
- příjmová část rozpočtu   + 286,0 tis. Kč 
- výdajová část rozpočtu   + 286,0 tis. Kč 
 
Návrh na usnesení: 
ZM bere na vědomí rozpočtová opatření č. 9 - 11/2015 provedená Radou města Moravský 
Krumlov.  
 
Rozpočtovým opatřením č. 11/2015 došlo k navýšení odvodu z odpisů pro příspěvkovou organizaci 
města.  V návaznosti na toto rozpočtové opatření se mění závazný ukazatel: 
- Správa majetku města Moravský Krumlov – navýšení odvodu z odpisů o částku 250 000,00 Kč.  
 
Stavy rezerv po provedených rozpočtových opatřeních: 

Rezerva Částka 
  
Rezerva pro běžné výdaje (provozní rezerva) 1 354,10 
Rezerva pro veřejnou finanční podporu 32,80 
Rezerva pro přípravnou činnost 1 500,00 
Rezerva investiční pro nepředvídané situace 2 000,00 
Rezerva určená k přerozdělení na rozvoj města 5 045,40 
  
celkem 9 932,30 

 
 
DODATEČNĚ: 
Změna závazného ukazatele - předkládá Mgr. Tomáš Třetina, starosta města 
 
Návrh na usnesení: 
ZM schvaluje změny závazného ukazatele dle předložených rozpisů.  
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Hlasování: odsouhlaseno 
Pro: 20 – DOBEŠOVÁ Lenka, Ing., JELÍNEK Milan, Ing., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCÁBO-
VÁ Helena, Ing., KOČÍ Irena, KOŠÍČEK Jan, Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., KUČEROVÁ 
Hana, MUDr., LANG Petr, Mgr., LANG Vladimír, Ing., MAKOVICKÝ Tomáš, OLIWINSKÁ 
Michaela, Mgr., PROCHÁZKA Martin, Ing., PROCHÁZKA Pavel, Ing., MSc., ŠIROKÝ Karel, 
Bc., ŠLAPANSKÝ František, Ing., ŠTOLPOVÁ Marie, TŘETINA Tomáš, Mgr., ZIEGLER Boři-
voj, Mgr., ZPĚVÁK Josef 

Proti: 0   
      Zdrželi se: 0  
 
 
8. Rozpočtový výhled města Moravský Krumlov na období let 2016 – 2017 - předkládá Mgr. 

Tomáš Třetina, starosta města 
 
Starosta – čte materiál „Rozpočtový výhled je zpracováván na základě ust. zákona č. 250/2000 Sb.,  
o rozpočtových pravidlech územních rozpočtů. Jeho hlavním cílem je podat základní souhrnné infor-
mace o očekávaných příjmech a výdajích, zejména o dlouhodobých pohledávkách a závazcích“.  
 
Návrh na usnesení: 
ZM schvaluje rozpočtový výhled města Moravský Krumlov na období let 2016 - 2017 
v předloženém znění.  
 
Hlasování: odsouhlaseno 

Pro: 18 – DOBEŠOVÁ Lenka, Ing., JELÍNEK Milan, Ing., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCÁBO-
VÁ Helena, Ing., KOČÍ Irena, KOŠÍČEK Jan, Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., KUČEROVÁ 
Hana, MUDr., LANG Vladimír, Ing., MAKOVICKÝ Tomáš, OLIWINSKÁ Michaela, Mgr., 
PROCHÁZKA Martin, Ing., PROCHÁZKA Pavel, Ing., MSc., ŠLAPANSKÝ František, Ing., 
ŠTOLPOVÁ Marie, TŘETINA Tomáš, Mgr., ZIEGLER Bořivoj, Mgr., ZPĚVÁK Josef 

Proti: 0   

      Zdrželi se: 2 - ŠIROKÝ Karel, Bc., LANG Petr, Mgr. 
 
 
9. Zástavní smlouva č. 14230241-Z4, projekt: Třebíčsko – vodohospodářská infrastruktura - před-

kládá Mgr. Tomáš Třetina, starosta města 
 
Starosta – čte materiál „V příloze předkládám ZM Zástavní smlouvu č. 14230241 – Z4 se subjektem: 
Státní fond životního prostředí ČR, Kaplanova 1931/1, 148 00 Praha 11, IČ 00020729 na zajištění 
půjčky k financování investiční akce: „Třebíčsko – vodohospodářská infrastruktura“. Investorem akce 
je svazek obcí VODODOVY A KANALIZACE, Kubišova 1172, Třebíč, IČ 60418885. Projekt „Tře-
bíčsko – vodohospodářská infrastruktura“: jedná se o výstavbu kanalizace ve městech Třebíč, Náměšť 
nad Oslavou, Jemnice, Moravské Budějovice, Jaroměřice nad Rokytnou a Moravský Krumlov. 
V případě Moravského Krumlova je účelem projektu rekonstrukce kanalizačního potrubí v těchto loka-
litách: ul. B. Němcové – část, ul. Durdická – část, kpt. Jaroše, ul. Bří Čapků, ul. Blahoslavova“.  
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Finanční rekapitulace: 
celkové náklady projektu:   232 932 763,00 Kč 
nezpůsobilé výdaje        47 480 963,00 Kč 
způsobilé výdaje     185 451 801,00 Kč 
- způsobilé výdaje připadající na příjmy         30 080 282,00 Kč 
- způsobilé výdaj – finanční mezera  155 371 519,00 Kč 
dotace Fondu soudružnosti       132 065 791,00 Kč 
dotace SFŽP               7 768 576,00 Kč 
půjčka SFŽP                  15 537 152,00 Kč 
Podprojekt Města Moravský Krumlov: 
celkové náklady projektu   10 763 216,81 Kč 
nezpůsobilé výdaje      1 870 996,31 Kč 
způsobilé výdaje      8 892 220,50 Kč 
 
Rada města na své 7. schůzi konané dne 3. 3. 2015 stanovila jako vhodnou nemovitost určenou pro 
zástavu tuto nemovitost: pozemek parc. č. 348, jejíž součástí je stavba č. p. 1664, stavba občanského 
vybavení. Rozhodnutí ve věci je dle § 85 zákona č. 128/2000 Sb., v platném znění, ve výhradní pra-
vomoci ZM.  
 
Návrh na usnesení: 
ZM schvaluje Zástavní smlouvu č. 14230241-Z4 se subjektem: Státní fond životního prostředí 
ČR, Kaplanova 1931/1, 148 00 Praha 11, IČ 00020729, v předloženém znění a pověřuje starostu 
města jejím podpisem. 
  
Hlasování: odsouhlaseno 

Pro: 20 – DOBEŠOVÁ Lenka, Ing., JELÍNEK Milan, Ing., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCÁBO-
VÁ Helena, Ing., KOČÍ Irena, KOŠÍČEK Jan, Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., KUČEROVÁ 
Hana, MUDr., LANG Petr, Mgr., LANG Vladimír, Ing., MAKOVICKÝ Tomáš, OLIWINSKÁ 
Michaela, Mgr., PROCHÁZKA Martin, Ing., PROCHÁZKA Pavel, Ing., MSc., ŠIROKÝ Karel, 
Bc., ŠLAPANSKÝ František, Ing., ŠTOLPOVÁ Marie, TŘETINA Tomáš, Mgr., ZIEGLER Boři-
voj, Mgr., ZPĚVÁK Josef 

Proti: 0   

      Zdrželi se: 0  
 
 
10. Stanovisko vedení města – Tržnice Vanessa - předkládá Mgr. Tomáš Třetina, starosta města 
 
Starosta – je stanovisko, které vám bylo zasláno dříve k tržnici Vanessa. Předesílám, že se k tomuto 
bodu budeme muset vrátit na dalším ZM z důvodu předložení další žádosti o změnu ÚP společností 
Anero.  
 
Návrh usnesení: 
ZM bere na vědomí Stanovisko vedení města – Tržnice Vanessa ze dne 12. 06. 2015. 
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11. Zápis ze zasedání Kontrolního výboru konaného dne 03. 06. 2015 – předkládá Mgr. Tomáš 
Třetina, starosta města 

 
Starosta – byl Vám předložen zápis ze zasedání Kontrolního výboru konaného dne 03. 06. 2015.  KV 
navrhuje doplnění členů KV o dva další členy a z toho minimálně 1 člena ZM, volbu předsedy a členů 
si dovolím avizovat na příštím ZM dne 07. 09. 2015. Jednání KV bude poslední týden v srpnu. Pí. 
Kočí – využila bych toho. Požádala bych ODS, aby doplnili Bytovou a sociální komisi, protože člen, 
který kandidoval za vás, odstoupil. Děkuji.  
 
Návrh na usnesení: 
ZM bere na vědomí zápis 1. zasedání Kontrolního výboru konaného dne 03. 06. 2015. 
  
 
12. Správa majetku města – předkládá Zdeněk Kabelka, ředitel SMM 

 
1. Pozemky 
2. Prodej domu č. p. 25 

 
1. Pozemky 
a) Zájemce 
Starosta - Rada města na 14. schůzi uložila SMM předložit k projednání materiál o prodeji pozemků 
par. č. 4293/8 o výměře 8961 m2, par. č. 4293/19 o výměře 17911 m2 a par. č. 2014/66 o výměře 2645 
m2, vše druh pozemku orná půda, vedené na LV 10001 pro obec a kú. Mor. Krumlov. Na základě do-
jednání právních zástupců města a zájemce o mimosoudním řešení sporu města ve věci prodeje po-
zemků par. č. 1705/4 – ost. plocha o výměře 78 m2, par. č. 3483/105 – orná půda o výměře 21176 m2 
vedených na LV 3126  v k. ú. Mor. Krumlov a spoluvlastnického podílu ve výši ½  pozemků par. č. 
1701/6 – ost. plocha o výměře 119 m2, par. č. 1705/10 – ost. plocha o  výměře 50 m2  
a par. č. 3483/100 – orná půda o výměře 4071 m2 vedených na LV 1518 v k. ú. Mor. Krumlov pro 
výstavbu rodinných domů v lokalitě Horní Novosady byl dojednán tento postup řešení. Zájemce od-
prodá výše uvedené pozemky v jeho vlastnictví městu Mor. Krumlov za sjednanou cenu uvedenou  
ve smlouvách o budoucí kupní smlouvě. Město odprodá jako náhradu pozemky par. č. 4293/8, 4293/19 
a 2014/66 za cenu 20,- Kč/m2. Dále bylo dohodnuto, že město mu propachtuje pozemky 
k zemědělskému využití cca 21 ha. Vzhledem k tomu, že zájemce v současné době hospodaří na měst-
ských pozemcích o výměře cca 8,9 ha, bylo dohodnuto mu dát do pachtu pozemky par. č. 2014/29, 
2014/32, 2014/37, 4275/19, 4275/22, 4439/131, 4439/153, 4439/163, 4282/138, 4282/164, 4103/26, 
4103/58, 4103/74, 4103/106, 3834/75 a 3834/107 o výměře 11,9275 ha. Pozemky určené k prodeji par. 
č. 4293/8 o výměře 8961 m2, par. č. 4293/19 o výměře 17911 m2 a par. č. 2014/66 o výměře 2645 m2 
jsou zveřejněny zákonným způsobem na úřední desce města od 18. 6. 2015 do 7. 7. 2015. Tento návrh 
řešení rada města na 14. schůzi, takto i projednala a doporučuje vyřešit mimosoudní vypořádání sporu 
tímto návrhem řešení. Z mé strany bude vše podepsáno, až to bude podepsáno od pana zájemce. 
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo města schvaluje prodej pozemků par. č. 4293/8 o výměře 8961 m2, par. č. 4293/19 
o výměře 17911 m2 a par. č. 2014/66 o výměře 2645 m2, vše druh pozemku orná půda, vedené na 
LV 10001 pro obec a k. ú. Mor. Krumlov zájemce za cenu 20,- Kč/m2, tj. za cenu 590 340,- Kč a 
pověřuje starostu podpisem kupní smlouvy a schvaluje převod majetku z evidence SMM do ma-
jetku města. 
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Hlasování: odsouhlaseno 
Pro: 19 – DOBEŠOVÁ Lenka, Ing., JELÍNEK Milan, Ing., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCÁBO-
VÁ Helena, Ing., KOČÍ Irena, KOŠÍČEK Jan, Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., KUČEROVÁ 
Hana, MUDr., LANG Petr, Mgr., LANG Vladimír, Ing., MAKOVICKÝ Tomáš, OLIWINSKÁ 
Michaela, Mgr., PROCHÁZKA Martin, Ing., PROCHÁZKA Pavel, Ing., MSc., ŠIROKÝ Karel, 
Bc., ŠTOLPOVÁ Marie, TŘETINA Tomáš, Mgr., ZIEGLER Bořivoj, Mgr., ZPĚVÁK Josef 

Proti: 0   

      Zdrželi se: 1 – ŠLAPANSKÝ František, Ing. 
 
 
b) Tělovýchovná jednota Moravský Krumlov, Palackého 60, Mor. Krumlov. 
Starosta - TJ Moravský Krumlov nabízí k odprodeji pozemky, které nevyužívá. Jedná se o pozemky 
par. č. 28/1 o výměře 2173 m2 – trv. travní porost, par. č. 29/1 o výměře 1001 m2, par. č. 29/2 o výmě-
ře 275m2, par. č. 30 o výměře 401 m2, par. č. 74/5 o výměře 181 m2 a par. č. 74/2 o výměře 439 m2, 
vše druh pozemku -  ostatní plocha, vedené na LV 393 pro k. ú. Mor. Krumlov. Rada města doporuču-
je zastupitelstvu města odkup pozemků za cenu 10,- Kč/m2. Mgr. Ziegler – jako statutární zástupce 
TJ Moravský Krumlov nebudu hlasovat.  
  
Návrh usnesení 
Zastupitelstvo města schvaluje odkup pozemků par. č. 28/1 o výměře 2173 m2 – trv. travní po-
rost, par. č. 29/1 o výměře 1001 m2, par. č. 29/2 o výměře 275m2, par. č. 30 o výměře 401 m2, 
par. č. 74/5 o výměře 181 m2 a par. č. 74/2 o výměře 439 m2, vše druh pozemku -  ostatní plocha, 
vedené na LV 393 pro k. ú. Mor. Krumlov od Tělovýchovné jednoty Moravský Krumlov, Palac-
kého 60, Mor. Krumlov, IČ:  45669279 za cenu 10,- Kč/m2,tj. celkem za cenu 44 700,- Kč a pově-
řuje starostu podpisem kupní smlouvy. 
 
ZIEGLER Bořivoj, Mgr. - nehlasuje pro případnou podjatost. 
Hlasování: odsouhlaseno 

Pro: 19 – DOBEŠOVÁ Lenka, Ing., JELÍNEK Milan, Ing., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCÁBO-
VÁ Helena, Ing., KOČÍ Irena, KOŠÍČEK Jan, Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., KUČEROVÁ 
Hana, MUDr., LANG Petr, Mgr., LANG Vladimír, Ing., MAKOVICKÝ Tomáš, OLIWINSKÁ 
Michaela, Mgr., PROCHÁZKA Martin, Ing., PROCHÁZKA Pavel, Ing., MSc., ŠIROKÝ Karel, 
Bc., ŠLAPANSKÝ František, Ing., ŠTOLPOVÁ Marie, TŘETINA Tomáš, Mgr., ZPĚVÁK Josef 

Proti: 0   

      Zdrželi se: 0  
 
 
c) Majitel pozemků. 
Starosta - Majitel nabízí městu k odprodeji pozemky par. č. 1451/11 – o výměře 160 m2, par. č. 
1451/12 o výměře 202 m2 a par. č. 1463/2 o výměře 63 m2 vše druh pozemku ostatní plocha vedené 
na LV 1647 pro k. ú. Mor. Krumlov. Na uvedených pozemcích se z části nachází komunikace, která 
slouží jako příjezdová cesta k „Vrabčímu hájku“. Předběžně byl odkup pozemků projednán, když  
pan majitel souhlasil s prodejem pozemků městu v lokalitě Horní Novosady, za cenu 100,- Kč/m2. 
Rada města doporučuje zastupitelstvu města odkoupit pozemky. 
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Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo města schvaluje odkup pozemků par. č. 1451/11 – o výměře 160 m2, par. č. 
1451/12 o výměře 202 m2 a par. č. 1463/2 o výměře 63 m2, vše druh pozemku ostatní plocha ve-
dené na LV 1647 pro k. ú. Mor. Krumlov od majitele za dohodnutou cenu 100,- Kč/m2, tj. cel-
kem za 42 500,- Kč a pověřuje starostu podpisem kupní smlouvy. 
       
Hlasování: odsouhlaseno 

Pro: 20 – DOBEŠOVÁ Lenka, Ing., JELÍNEK Milan, Ing., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCÁBO-
VÁ Helena, Ing., KOČÍ Irena, KOŠÍČEK Jan, Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., KUČEROVÁ 
Hana, MUDr., LANG Petr, Mgr., LANG Vladimír, Ing., MAKOVICKÝ Tomáš, OLIWINSKÁ 
Michaela, Mgr., PROCHÁZKA Martin, Ing., PROCHÁZKA Pavel, Ing., MSc., ŠIROKÝ Karel, 
Bc., ŠLAPANSKÝ František, Ing., ŠTOLPOVÁ Marie, TŘETINA Tomáš, Mgr., ZIEGLER Boři-
voj, Mgr., ZPĚVÁK Josef 

Proti: 0   

      Zdrželi se: 0  
 
 
d) Žadatel. 
Starosta - Pan žadatel žádá o odstoupení od Smlouvy o budoucí kupní smlouvě, kterou uzavřel dne 
19. 7. 2010 s Městem Mor. Krumlov na pozemek par. č. 646/26 – ost. plocha o výměře 739 m2 v k. ú. 
Mor. Krumlov vedený na LV 10001. Před podpisem této smlouvy uhradil kupní cenu budoucí kupující 
na účet města částku ve výši 240 914,- Kč. Akceptuje podmínky ukončení smlouvy v plném rozsahu 
včetně smluvní pokuty ve výši 10 000,- Kč. Rada města doporučuje zastupitelstvu města schválit vrá-
cení kupní ceny.  
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo města bere na vědomí odstoupení od Smlouvy o budoucí kupní smlouvě uzavřené 
dne 19. 07. 2010 dohodou. 
 
Zastupitelstvo města schvaluje vrácení kupní ceny sníženou o smluvní pokutu ve výši 10 000,- 
Kč, v souladu s podmínkami ve Smlouvě o budoucí kupní smlouvě uvedené v čl. VI. bod 1), tj.  
ve výši 230 914,- Kč, za pozemek par. č. 646/26 o výměře 739 m2 v k. ú. Mor. Krumlov vedený  
na LV 10001, do 31. 08. 2015. 
 
  Hlasování: odsouhlaseno 

Pro: 20 – DOBEŠOVÁ Lenka, Ing., JELÍNEK Milan, Ing., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCÁBO-
VÁ Helena, Ing., KOČÍ Irena, KOŠÍČEK Jan, Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., KUČEROVÁ 
Hana, MUDr., LANG Petr, Mgr., LANG Vladimír, Ing., MAKOVICKÝ Tomáš, OLIWINSKÁ 
Michaela, Mgr., PROCHÁZKA Martin, Ing., PROCHÁZKA Pavel, Ing., MSc., ŠIROKÝ Karel, 
Bc., ŠLAPANSKÝ František, Ing., ŠTOLPOVÁ Marie, TŘETINA Tomáš, Mgr., ZIEGLER Boři-
voj, Mgr., ZPĚVÁK Josef 

Proti: 0   

      Zdrželi se: 0  
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2. Prodej domu č. p. 25 
Starosta - Dne 16. 4. 2012 rozhodlo zastupitelstvo města o prodeji domu č. p. 25 včetně pozemku par. 
č. 350/1 o výměře 237 m2 za minimální cenu 5 199 000,-, Kč, byl zveřejněný záměr prodat uvedenou 
nemovitost, ale na výzvu se nikdo nepřihlásil.  
Dne 14. 10. 2013 schválilo zastupitelstvo města snížení ceny na částku 4 000 000,- Kč a od 31. 10. 
2013 do 02. 04. 2015 byl zveřejněný záměr prodat uvedenou dům včetně pozemku, ale žádný zájemce 
neprojevil o odkup zájem, současně byl dům nabízený i prostřednictvím webových stránek  
www.mmreality.cz. V současné době je dům plně obsazený. Rada města doporučuje zastupitelstvu 
města revokovat usnesení č. 15/2012 ze 14. zasedání zastupitelstva města konaného dne 16. 04. 2012 
v odst. l. bod 13. Pan Zpěvák – v čem spočívá revokace? Starosta - revokace spočívá v tom, že nebu-
deme dům č. p. 25 nabízet k prodeji, zůstane plně obsazen nájemníky. Pan Zpěvák – děkuji.  
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo města schvaluje revokaci usnesení č. 15/2012 ze 14. zasedání zastupitelstva města 
konaného dne 16. 04. 2012 v odst. l. bod 13. ve věci prodeje domu č. p. 25 včetně pozemku par. č. 
350/1 o výměře 237 m2 vedeného na LV 10001 v k. ú. Mor. Krumlov. 
 
  Hlasování: odsouhlaseno 

Pro: 20 – DOBEŠOVÁ Lenka, Ing., JELÍNEK Milan, Ing., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCÁBO-
VÁ Helena, Ing., KOČÍ Irena, KOŠÍČEK Jan, Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., KUČEROVÁ 
Hana, MUDr., LANG Petr, Mgr., LANG Vladimír, Ing., MAKOVICKÝ Tomáš, OLIWINSKÁ 
Michaela, Mgr., PROCHÁZKA Martin, Ing., PROCHÁZKA Pavel, Ing., MSc., ŠIROKÝ Karel, 
Bc., ŠLAPANSKÝ František, Ing., ŠTOLPOVÁ Marie, TŘETINA Tomáš, Mgr., ZIEGLER Boři-
voj, Mgr., ZPĚVÁK Josef 

Proti: 0   

      Zdrželi se: 0  
 
 
13. Korespondence – předkládá Ing. Pavel Vavřina, tajemník MěÚ 
Starosta - k dnešnímu dni nebyly dodány žádné materiály do bodu Korenspondence. 
 
 
14. Různé – předkládá Ing. Pavel Vavřina, tajemník MěÚ 
Starosta - k dnešnímu dni nebyly dodány žádné materiály do bodu Různé.  
 
 
15. Diskuze  
Ing. Šlapanský – v Rokytné probíhá již druhým rokem výstavba kanalizace a nově i rekonstrukce vo-
dovodního řadu. Občané se na mě v jarních měsících obraceli, jak práce budou pokračovat, co se bude 
nebo nebude dít. Chtěl jsem, doporučoval jsem, vedení města svolat nějakou schůzku, aby případným 
zájemcům bylo sděleno, co se bude dít. Protože se tak nestalo, asi po dvou měsících jsem tu připomín-
ku znovu vznesl na ZM dne 01. 06. 2015. Bylo přislíbeno, a je to i v zápise, že ta schůzka proběhne  
a občané informováni budou. Dotazovatel z řad občanů to sdělil, bohužel se tak nestalo, takže se tam 
nyní objevují ty výrazy, že Krumlov na Rokytnou kašle. Pochopitelně to reprodukuji spisovně, ony ty 
jejich názory zaznívají v poněkud hrubším tónu a já s tím bohužel musím souhlasit.  
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Chci jen konstatovat, že připomínky v tomto případě zastupitelé…vedení…neakceptovalo, neřešilo. 
Pochopitelně ty práce probíhají dále. Neinformovanost je špatně. Mě osobně to mrzí, protože takhle 
město…nebo vedení města … přichází o cenné body od občanů. Ale je to vaše rozhodnutí, takže jen 
skutečně konstatuji, že připomínky moje vyslyšeny nebyly a neřešily se. Děkuji. Místostarosta – dě-
kuji za připomínky. Vzhledem k tomu, že jsem … děkuji za připomínku, to je na mě. Schůzku jsem 
nesvolával, protože jsem nedostal k tomu časový prostor, k tomu ji svolat. Navíc jsme to konzultovali 
s Ing. Dobešovou a členy OV, ty práce, které tam probíhaly. Posílali jsme zprávy z Kontrolních dnů. 
Ale bohužel je pravda, že jednání jsme nesvolali. Musí se v co nejbližší době…ale bohužel není, nena-
šel se časový prostor a předpokládám, že to bude muset být večerní schůzka a…pojďme se domluvit, 
pojďme dát termín. Jinak ty práce postupně nabíhají. Probíhá zde VŘ na opravu komunikací, které 
nebyly zařazeny v rámci opce. Některé práce nevím, kdy přesně budou. I z toho důvodu to nebylo rea-
lizováno, také z důvodu nenalezení časového prostoru…omlouvám se tímto. Starosta – Děkuji. Ne-
mám pocit, že by město Moravský Krumlov na Rokytnou nějakým způsobem kašlalo. Právě naopak. 
Vzhledem k tomu, že jsme investovali nemalé prostředky do oprav komunikací, si myslím, že Polánka  
a Rokytná budou výstavní čtvrtí města Moravský Krumlov. Místostarosta – ano. Chtěl jsem  
na to navázat v této diskuzi ještě informacemi o ostatních investičních akcích. Jak již tu bylo zmíněno. 
Dokončují se práce v Rokytné, které jsou současně součástí prací kanalizace Polánka, Rokytná, kdy  
do konce září tohoto roku budou práce dokončeny. Obyvatelé se budou moci napojovat na kanalizaci. 
Nemáme ale ještě přesný termín, proto ta schůzka nebyla … všechny otázky by v některých ohledech 
nebyly zodpovězeny. Jinak se zároveň dokončuje čistírna odpadních vod, tam jsou již v podstatě 
všechny práce dokončeny. Zároveň jsme dnes zahájili kolaudační řízení na Sběrném dvoře, které bude 
ještě nějakou dobu probíhat…měsíc či dva. Je tu potřeba vyjádření Krajského úřadu, takže činíme ad-
ministrativní kroky tak, abychom Sběrný dvůr co nejdříve mohli otevřít. Vzhledem k tomu, že začala 
další investiční akce, kterou je vodohospodářská infrastruktura, která zde již také byla zmiňována – 
jedna z ulic je ulice Boženy Němcové, která je přístupovou cestou ke Sběrnému dvoru. Uvolní se sou-
časné prostory na ulici Nádražní. Zároveň ty práce začnou – ulice Blahoslavova a B. Němcové. Tento 
týden proběhne kontrolní den, kde bude přesně dáno, jak práce budou postupovat. Jinak ještě 
z posledních akcí byla zahájena oprava Sokolovny, kde probíhají bourací práce a zateplování západní 
stěny objektu. To je asi vše. Starosta – takže, když to v rychlosti shrnu, dokončuje se oprava čistírny 
odpadních vod a Sběrného dvora, oprava kanalizace, Sokolovna, komunikace Rokytná. A pro Polánku 
mám dobrou zprávu, dětské hřiště bylo vysoutěženo a bude realizováno během měsíce srpna a děkuji 
za předání této informace. A bude realizováno dětské hřiště v MŠ v Rakšicích. Toliko do diskuze. Dále 
se nikdo z řad zastupitelů do diskuze nepřihlásil. Čili se táži z řad občanů, má někdo diskuzní příspě-
vek? Majitelka hotelu – dobrý den, já jsem za vámi přišla vzhledem k tomu, že jsem měla jednání 
s panem starostou ohledně prodeje hotelu a myslela jsem, že bude zařazen návrh na dnešní den. Bohu-
žel se tak nestalo. I tak bych potřebovala znát některé informace z vaší strany. Vzhledem k tomu,  
že město není jediným zájemcem…takto, byla jsem vyzvána z vaší strany k jednání o odprodeji.  
Na což jsem přistoupila a zatím se nehneme nikam dále, stojíme na místě a já bych potřebovala nějaké, 
alespoň částečné vyjádření z vaší strany, jestli máte opravdu vážný zájem hotel odkoupit či ho mám 
nabízet další straně. Vzhledem k tomu, že návrh padl tuším koncem března, začátkem dubna… 
a v tomto případě bych potřebovala do dalšího jednání, zasedání městské rady…jsou to měsíce a nevi-
dím nějaký reálný závěr. Starosta – na základě rozhovoru, který jsme spolu vedli, jsme nechali zpra-
covat posudek na cenu hotelu. Daňová poradkyně a naše advokátní kancelář to dostala k projednání  
a dále…vzhledem k tomu, že vaše konkrétní nabídka, nabídka vašeho právního zástupce, přišla minulý 
týden, dohodli jsme se se zastupiteli, i přesto, že jsme si vědomi toho, že budete jednat s dalšími zá-
jemci, na projednání tohoto bodu na zasedání 07. 09. 2015.  
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Následně, pokud k tomu budete ještě něco mít, prosím projednáme to po skončení ZM, protože jste 
velmi jasně charakterizovala to, co chcete říct.  
Občanka města – chtěla jsem říct, že tady vzadu bylo slyšet, ale nebylo rozumět. Opravdu, dva, tři 
zastupitelé, kteří mluví srozumitelně, těm jsme rozuměli, jinak vzadu rozhodně slyšet nebylo, děkuji.  
Starosta – já děkuji za tuto připomínku. Snažili jsme se pro to, abyste rozuměli, udělat maximum. 
Akustika v tomto sále není uzpůsobena na ozvučení, budeme se snažit do příště s tím něco udělat.  
 
 
16. Usnesení   
Usnesení, které je přílohou zápisu, přednesl (a): Ing. Milan Jelínek  
 
 
17. Závěr 
Pan starosta ukončil jednání v: 17.30 hod.   
 
 
Zapisovatelé:   
        ………………………………….. 
                        Ing. Bc. Lucie Vyžrálková 
 
 
        ………………………………….. 
                             Ing. Jana Florianová 
Ověřovatelé zápisu: 
 
        ………………………………….. 
              Ing. František Šlapanský 

 
 
…………………………………..   
        Ing. Helena Kocábová 

 
 
V Moravském Krumlově, dne 10. 07. 2015 
 
 
 
 
 
  …………………………………..    ………………………………….. 

Mgr. Zdeněk Juránek                           Mgr. Tomáš Třetina   
místostarosta města Moravský Krumlov                              starosta města Moravský Krumlov  


